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z médií

Kraj vyjádrǐl podporu výstavbě kamenného hospice v Havl. Brodě

vloženo: 25.6.2019, 11.28

V prı̌ṕadě podpory z ministerstva zdravotnictvı ́je kraj ochoten podporǐt výstavbu hospice 20 miliony korun.

Sněmovna schválila sdílení receptů mezi lékaři i zveřejňování informací o zemědělských dotacích

vloženo: 22.6.2019, 23.55

Sněmovna ve třetím čtení schválila novelu, která umožňuje lékařům sdílet mezi sebou záznamy pacienta a
vědět, které léky má zrovna předepsané. Hlasovala také pro úhrady léčebného konopí ze zdravotního
pojištění...

Informace o lécích pacienta na jednom místě

vloženo: 22.6.2019, 23.55

Marcela AUGUSTOVÁ, moderátorka -------------------- Poslanci ve finálním hlasování podpořili vznik lékového
záznamu, tedy soupisu všech předepsaných medikamentů pacienta, do kterého by mohli nahlížet lékaři i
lékárníci. Podle Ministerstva zdravotnictví přibývá...
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Sněmovna možná nezvýší dotaci postiženým na zvláštní pomůcky

vloženo: 22.6.2019, 23.05

Praha 21. června (ČTK) - Sněmovna možná nezvýší státní příspěvek zdravotně postiženým lidem na
nejnákladnější zvláštní pomůcky, jako jsou šikmé a svislé zvedací plošiny. Poslankyně ANO Lenka Dražilová
navrhla v...

Pacienti se bouří. Konopí je málo a drahé

vloženo: 15.6.2019, 22.05

Léčebné konopí za pár stovek, dostupné pro všechny potřebné pacienty trpící bolestmi a křečemi. Tento slib
premiéra Andreje Babiše a ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha (oba ANO) z kraje letošního roku...
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Nové e-neschopenky se budou plně testovat od října, řekl šéf ČSSZ

vloženo: 14.6.2019, 07.43

Praha 13. června (ČTK) - Nové elektronické neschopenky, které by se měly povinně používat od příštího
roku, začnou úřady, lékaři a zaměstnavatelé plně testovat letos v říjnu. Papírové tiskopisy o...

Podpora pečujících o dlouhodobě nemocné

vloženo: 10.6.2019, 14.05

Daniela PÍSAŘOVICOVÁ, moderátorka -------------------- Už rok můžou lidé žádat o novou dávku dlouhodobého
ošetřovného. Má jim alespoň z části nahradit příjem, když doma pečují o své blízké. Praxe ale ukazuje,...
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Interpelace ve věci: Nedostatek očkovací látky proti spalničkám

vloženo: 6.6.2019, 21.35

Poslanecká sněmovna 6.6.2019 - Ústní interpelace Víta Kaňkovského na ministra zdravotnictví Adama
Vojtěcha ve věci: Nedostatek očkovací látky proti spalničkám.

Peníze na sociální služby stále chybějí

vloženo: 5.6.2019, 23.10

Daniela PÍSAŘOVICOVÁ, moderátorka -------------------- Spor mezi ministryní práce Janou Maláčovou a
ministryní financí Alenou Schillerovou o 2 miliardy na sociální služby se prohlubuje. Šéfky resortů se stále
neshodly, z čeho...
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ČSSD i ANO podpoří mimořádnou schůzi sněmovny kvůli sociálním službám

vloženo: 28.5.2019, 21.56

Vládní ANO a ČSSD podpoří program mimořádné schůze sněmovny, která se má z popudu opozice konat ve
středu odpoledne k financování sociálních služeb. Oznámili to předsedové poslaneckých klubů obou vládních
stran...

Hrazení léčebného konopí z pojištění Sněmovna zřejmě schválí

vloženo: 28.5.2019, 21.52

Praha - Hrazení většiny ceny léčebného konopí z veřejného zdravotního pojištění Sněmovna zřejmě schválí.
Zdravotnický výbor dnes přijetí této úpravy vládní novely o sdílení údajů o předepsaných lécích plénu
doporučil....
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Starostové vyzvali Babiše, aby zařídil vrácení stomilionové dotace pro Penam

vloženo: 28.5.2019, 21.47

Hnutí Starostové a nezávislí v úterý vyzvalo premiéra Andreje Babiše (ANO), aby zajistil, že společnost
Penam ze skupiny Agrofert vrátí stomilionovou dotaci na stavbu linky na výrobu toastového chleba.
Opozice...

Opozice chce mimořádnou schůzi k penězům na sociální služby

vloženo: 22.5.2019, 23.30

Opoziční strany chtějí svolat mimořádnou schůzi Sněmovny a řešit na ní nedostatek peněz na sociální
služby. Podle předsedy KDU-ČSL Marka Výborného na péči o seniory, handicapované a další potřebné
chybí...
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HR Healthcare Forum 2019: Brand atraktivního zaměstnavatele

vloženo: 21.5.2019, 07.21

Jak být atraktivním zaměstnavatelem ve zdravotnictví?

Ohrožujete data pacientů, kritizují poslanci ministra

vloženo: 20.5.2019, 09.08

Už od června měli mít lékaři a lékárníci přístup k seznamu léků, které pacienti užívají. Přijetí plánu ministra
zdravotnictví Adama Vojtěcha (ANO) se ale komplikuje v Poslanecké sněmovně. Podle opozice...


